
	ωραίος, ωραία, ωραίο        
άσχημος, άσχημη, άσχημο μεγάλος, μεγάλη, μεγάλο μικρός, μικρή, μικρό
καλός, καλή, καλό κακός, κακή, κακό ζεστός, ζεστή, ζεστό κρύος, κρύα, κρύο φτηνός, φτηνή, φτηνό
ακριβός, ακριβή, ακριβό
νόστιμος, νόστιμη, νόστιμο γλυκός, γλυκιά, γλυκό

	جميل، جميلة، جميل
	قشنگ (مذکر)، قشنگ (مؤنث)، قشنگ (خنثی)
زشت (مذکر)، زشت (مؤنث)، زشت (خنثی)
بزرگ (مذکر)، بزرگ (مؤنث)، بزرگ (خنثی)
کوچک (مذکر)، کوچک (مؤنث)، کوچک (خنثی)
خوب (مذکر)، خوب (مؤنث)، خوب (خنثی)
بد (مذکر)، بد (مؤنث)، بد (خنثی)
گرم (مذکر)، گرم (مؤنث)، گرم (خنثی)
سرد (مذکر)، سرد (مؤنث)، سرد (خنثی)
ارزان (مذکر)، ارزان (مؤنث)، ارزان (خنثی)
گران (مذکر)، گران (مؤنث)، گران (خنثی)
خوشمزه (مذکر)، خوشمزه (مؤنث)، خوشمزه (خنثی)
شيرین (مذکر)، شيرین (مؤنث)، شيرین (خنثی)
	ugly large/ big
small/ little good/ nice bad hot/warm cold
cheap expensive
cute/ tasty/ delicious sweet

	قبيح، قبيحة، قبيح
	
	

	كبير، كبيرة، كبير
	
	

	صغير، صغيرة، صغير
	
	

	ج ِ يد، ج ِ يدة، ج ِ يد
	
	

	سيء، سيئة، سيء
	
	

	حار، حا َّرة، حار
	
	

	بارد، باردة، بارد
	
	

	رخيص، رخيصة، رخيص
	
	

	غالي، غالية، غالي
	
	

	شه   ي، شه َّية، شه  َّي
	
	

	ُحلو،   ُحلوة،   ُحلو
	
	



Διαλέγω το σωστό

1. Πήρα φρούτα από
α. το περίπτερο	β. τη λαϊκή
2. Μου δίνεις ένα 	νερό; α. ποτήρι	β. φλιτζάνι
3. Μήπως ξέρεις πού είναι 	. Θέλω να φτιάξω έναν καφέ. α. το ταψί	β. το μπρίκι
4. Έβαλες 		στη σαλάτα; α. λάδι	β. γάλα
5. Θα πας 		; Δεν έχουμε καθόλου ψωμί. α. στη λαϊκή	β. στο φούρνο
6. Έχουμε  τίποτα να φάμε;  	
α. Πεινάω	β. Διψάω
7. Ήταν όλα πολύ 	. Δεν έχω τόσα λεφτά. α. φτηνά	β. ακριβά
8. Μού άρεσε πολύ το φαγητό. Ήταν πολύ  	
α. νόστιμο	β. κακό








Σχημάτισε τα παρακάτω επίθετα στα 3 γένη: 
 Πλαστικός, ----------------------------, --------------------------------
Ψηλός, -----------------------------------, --------------------------------
Γρήγορος, -------------------------------, ----------------------------------
Κοντός, ----------------------------------, -----------------------------------
Αργός, ------------------------------------, ------------------------------------
Καθαρός, -----------------------------, -------------------------------------
Φιλικός, -------------------------------, -----------------------------------
Εχθρικός, -----------------------------, ----------------------------------
Ήσυχος, -----------------------------, -----------------------------------





Rule about adjectives  : some adjectives at feminine end in –α or in –η.  It depends from the letter before the ending –ος of masculine. If before the ending – ος there is vowel, the feminine adjective ends in –α. For example ο ωραίος-η ωραία-το ωραίο. If before the ending – ος there is consonant, the feminine adjective ends in –η. For example ο καλός, η καλή, το καλό.
